

maxill

#61500

Cleanse-a-dent

Denture Cleanser

Directions: Remove and rinse dentures in running water. To make a measuring cup dilution, take 45 mL (3 tbsp) of maxill Cleanse-a-dent and add tap water to make 1 cup (237 mL). Allow the dentures to soak for approximately 10 minutes. Afterwards brush and rinse the dentures very well under running tap water. For stubborn stains, soak the dentures for a longer period of time. Prepare a fresh solution when solution becomes visibly dirty.

Precautions: Do not use Cleanse-a-dent Denture Cleanser directly in the mouth. Wash hands thoroughly after handling. Keep out of reach of children.

Made in Canada with domestic and imported parts.

maxill inc.

www.maxill.com 1-800-268-8633

Manufacturer:

maxill inc.

St. Thomas, ON

N5R 6C8 Canada

Distributed in USA by:

maxill inc.

Cortland, OH

44410 USA

Détergent pour Dentier

Mode d'emploi: Retirer et rincer les dentiers avec l'eau. Pour faire une tasse à mesurer dilué, prendre 45 mL (3 cuillères à soupe) de maxill Cleanse-a-dent et ajouter l'eau du robinet pour faire 237 mL (tasse à mesurer). Permettre les dentiers d'être imbibé environ de 10 minutes. Puis brosser les dentiers sous l'eau courante. Pour des taches très difficile, imbibé les dentiers pour une période plus longue. Préparer une nouvelle solution quand le liquide devient visiblement sale.

Précautions: Ne pas ingérer. Rincer soigneusement les mains après manipulation. Garder hors de la portée des enfants.

Fait au Canada avec des composants canadiens et importés.

4 L (1.06 GAL)

REF 6070561500 REV.2024/11

